
Generalforsamling i Lykkens Prøve 
Lørdag den 25.januar 2020 kl. 12.00 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent: Susanne Møller blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

2. Valg af stemmetællere: Vibe, Birmavej og Martin, Birmavej 51 blev valgt 
3. Bestyrelsens beretning v/Torben Demstrup: Beretningen blev godkendt uden 

kommentarer (se bilag) 
4. Fremlæggelse af regnskab for 2019 v/Tina Nystrup Andersen: Regnskabet blev godkendt. 

Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge, om vi stadig betaler for rensning af vejbrønde 
på Hedegårdsvej. 

5. Forslag til budget for 2020: Der blev vedtaget uændret kontingent, vejbidrag og gebyrer 
6. Foreningens nye hjemmeside blev fremvist og gennemgået af Casper Michelsen. Hans 

Jeppesen har afleveret det historiske materiale om foreningen til bestyrelsen. Det vil snarest 
blive lagt på hjemmesiden. Hjemmesiden blev rost af medlemmerne. 

7. Susanne Møller orienterede om Amager Øst Lokaludvalgs arbejde, herunder om status for 
kommunens politik vedr. parkering besluttet af teknik- og miljøudvalget den 2. december 
2019. Link til beslutningen lægges på hjemmesiden. 

8. Valg: 
Mads Peter Mullit, Borneovej 24B blev valgt til formand 
Dorte Andersen, Borneovej 10 blev nyvalgt til bestyrelsen 
Torben Demstrup og Tina Nystrup Andersen blev genvalgt 
Sven Løntoft var ikke på valg. 
Pernille Hesselholt trak sig fra bestyrelsen. Den fungerende formand takkede hende for 
indsatsen. 
Irene Hunker Rajani, Borneovej 19A blev valgt til bestyrelsessuppleant. 
De to revisorer, Karsten Kirk Larsen og Hans Jacob Bentzen blev genvalgt. 
Vibe Gjerrild Weng blev revisorsuppleant. 

9. Eventuelt: 
Laila Wattar fortalte om brændeovnes luftforurening, og opfordrede til, at man ikke 
anvendte dem. Torben Demstrup og andre opfordrede til, at man fyrede korrekt i 
brændeovnene for at forurene mindst muligt. Det er op til politikerne at beslutte, hvad der 
skal ske med brændeovne. Forurening fra lufthavnen blev i den forbindelse nævnt som et 
andet problem. 
Parkeringsproblemerne blev drøftet og forskellige muligheder for begrænsning blev 
foreslået. Bestyrelsen arbejder videre med dette, gerne i samarbejde med 
nabogrundejerforeningerne.  
 
Ref: Sven Løntoft 
 



 

 

 


